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   PROTOKÓŁ NR XLVI/18 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 25 stycznia 2018 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 11.00 zakończenie godz.12.30   

Obecnych na sali obrad 14 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

Nieobecny radny Marcin Frasunek.  

 

W obradach sesji uczestniczyli:  

Stefan Zawierucha – Wójt Gminy Marciszów,  

Wiesław Cepielik – Zastępca Wójta Gminy Marciszów,  

Krystyna Kwiatkowska - Sekretarz Gminy, 

Krystyna Magda - Skarbnik Gminy,  

Robert Greb – Radca Prawny,   

Maria Bych – Radna Powiatu,  

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów, przedstawiciele lokalnych mediów. 

Obrady były nagrywane na dyktafon. 

 

Ad. 1 i 2. 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów dokonała otwarcia obrad sesji              

i przywitała uczestników.   

 

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który został dostarczony radnym  

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Zbycie lub dzierżawa gruntów rolnych z zasobów gminnych- dz. nr 398, 436, 439, 445, 

454/2, 454/4 obręb Pastewnik oraz dz. nr 15/1 obręb Domanów. 

9/ Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Marciszów na rok 2018. 

10/ Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2018. 

11/ Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a/ zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2018, 
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b/ zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Marciszów na rok 2018, 

 

c/ zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy Marciszów na rok 2018, 

 

d/ zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Marciszów na rok 2018, 

 

e/ sprzedaży nieruchomości, 

 

f/ odwołania Skarbnika gminy Marciszów.  

 

12/ Interpelacje i zapytania radnych.  

13/ Sprawy różne.  

14/ Zamknięcie obrad sesji.      

 

Ad.5.  

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Radny Adam Ryżowski 

W imieniu radnych, którzy w dniu 28 grudnia 2017 złożyli do tutejszego Urzędu pismo prosi 

o zdjęcie z porządku obrad punktu 8, tj. zbycie lub dzierżawa gruntów rolnych z zasobów 

gminnych- dz. nr 398, 436, 439, 445, 454/2, 454/4 obręb Pastewnik oraz dz. nr 15/1 obręb 

Domanów, ponieważ do dnia dzisiejszego sprawa została już wyjaśniona.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie punktu nr 8 z porządku 

obrad.  

Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

Następnie Przewodnicząca poprosiła o dokonanie stosownych poprawek w porządku obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach. 

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Marciszów na rok 2018. 

9/ Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2018. 

10/ Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a/ zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2018, 

 

b/ zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Marciszów na rok 2018, 

c/ zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy Marciszów na rok 2018, 

 

d/ zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Marciszów na rok 2018, 

 

e/ sprzedaży nieruchomości, 
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f/ odwołania Skarbnika gminy Marciszów.  

 

11/ Interpelacje i zapytania radnych.  

12/ Sprawy różne.  

13/ Zamknięcie obrad sesji.    

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie zgłoszono.   

Protokół przyjęto przez aklamację. 

 

Ad.7.   

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha poinformował, że pomiędzy sesjami poruszonych 

zostało szereg spraw, a mianowicie: 

- odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej Sanikomu w sprawie przyjęcia uchwał dotyczących 

przyjęcia pomocy w kwocie niespełna 30 mln zł na inwestycję rozbudowującą składowisko, 

następnie na zabezpieczenie kredytu hipoteką na największą działkę oraz poruszana sprawa    

,, in house”, czyli zlecenie z wolnej ręki obsługi wywozu śmieci przez gminy firmie Sanikom.  

- prace w kwestii przystąpienia do Inicjatywy Sudeckiej. Do dnia dzisiejszego Gmina nie 

otrzymała informacji czy wejście w tą inicjatywę nie zablokuje akredytacji o środki unijne.      

1 lutego 2018 r. ma odbyć się kolejne spotkanie tej Inicjatywy, w związku z czym Wójt 

proponuje, aby Przewodnicząca Rady Gminy i Przewodniczący Komisji Rewizyjnej lub 

Infrastruktury wraz z Wójtem bądź Zastępcą Wójta wybrali się na takie spotkanie,  

- ma zostać podjęta decyzja przez Sąd Najwyższy, rozprawa w sprawie przyjęcia  

lub odrzucenia kasacji jest przewidziana na 14 lutego 2018 r. Wójt uznaje  

to za jak najbardziej pozytywny objaw, ponieważ już na początku grudnia cała dokumentacja 

była w Sądzie Najwyższym, czyli w niespełna dwa miesiące Sąd Najwyższy zwołał 

posiedzenie na ten temat.  

 

Radny Andrzej Mitczak   

Poinformował, że uczestniczył w spotkaniu, ponieważ jako Izba Rolnicza również podjęli 

inicjatywę, aby walczyć o te tereny górskie i podgórskie. Z tego, co radny się dowiedział to 

tylko dwie gminy nie zadeklarowały się, że będą w tej inicjatywnie uczestniczyć, dlatego 

uważa, że należy dokładnie tą sprawę rozeznać, żebyśmy nie zostali sami. Wyjaśnił, że 

fundusze unijne mają być teraz trochę inaczej przyznawane, z naciskiem na tereny opóźnione 

w rozwoju, a dokładniej, żeby wyrównać szanse poszczególnych regionów. Zastanawia się 

czy jak gmina zostanie sama to czy sobie poradzi z pozyskiwaniem tych środków, bo wydaje 

mu się, że w tej grupie będzie większa siła niż pojedynczo. Uważa, że należy to przemyśleć.  

Przewodnicząca Rady Gminy Jadwiga Adamczyk 

Uważa, że jak najbardziej trzeba się wybrać na to spotkanie z Panem Wójtem, w związku  

z czym poprosiła radnych o przedstawienie kandydatur.  

Ustalono, że udział w konferencji wezmą wraz z Wójtem Przewodnicząca Rady Gminy 

Jadwiga Adamczyk, radny Andrzej Mitczak, a także radny Piotr Gwóźdź.  

 

Do przedstawionej informacji innych uwag i pytań nie zgłoszono.  
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Ad.8.  

Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Marciszów na rok 2018. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych komisji, aby zapoznali całą Radę ze zmianami, 

jakie wprowadzili do swoich planów pracy. 

 

Następnie przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili zmiany, jakie zostały 

dokonane  w opracowanych planach pracy.   

Plany pracy poszczególnych komisji zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad.9. 

Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2018. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła o zgłaszanie uwag oraz propozycji zmian do planu pracy.  

Do przedstawionego planu pracy uwag nie zgłoszono.  

 

Plan pracy Rady Gminy Marciszów został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.10. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2018. 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 3 do protokołu /nieobecny radny Marcin Frasunek/. 

Uchwała otrzymała nr XLVI/229/18. 

b/ zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Marciszów na rok 2018. 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 4 do protokołu /nieobecny radny Marcin Frasunek/. 

Uchwała otrzymała nr XLVI/230/18. 

c/ zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy Marciszów na rok 2018. 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 5 do protokołu /nieobecny radny Marcin Frasunek/. 

Uchwała otrzymała nr XLVI/231/18. 

d/ zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Marciszów na rok 2018. 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy Krystyna Kwiatkowska. 

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 
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Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 6 do protokołu /nieobecny radny Marcin Frasunek/. 

Uchwała otrzymała nr XLVI/232/18. 

e/ sprzedaży nieruchomości. 

Radny Andrzej Mitczak 

Chciał się upewnić, czy dobrze rozumie, że te działki są uzbrojone.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Potwierdził radnemu Mitczakowi, że działki są uzbrojone. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 7 do protokołu /nieobecny radny Marcin Frasunek/. 

Uchwała otrzymała nr XLVI/233/18. 

 

f/ odwołania Skarbnika gminy Marciszów.  

 

Radny Adam Ryżowski  

Zapewnił, że wszyscy sobie zdają sprawę, że stanowisko Skarbnika wiąże się z pewną 

odpowiedzialnością. Jako radny z długoletnim doświadczeniem został zaskoczony dynamiką 

tego, co nastąpiło. Praktycznie obecna Pani Skarbnik jest trzecią osobą na tym stanowisku  

i do tej pory następowało to w cywilizowany sposób. Następnie zapytał Wójta czy ma już 

jakąś koncepcję jak to będzie się odbywać, czy są pewne założenia i zamierzenia, czy 

dopiero, gdy jest uchwała i wniosek Pani Skarbnik o przejściu na emeryturę to czy dopiero 

jest to wdrażane w tej chwili. Wyjaśnił, że zarówno Rada Gminy, jak i Wójt Gminy ponoszą 

pewną odpowiedzialność za politykę finansową, dlatego też chciałby wiedzieć czy Wójt ma 

jakąś koncepcję, tym bardziej, że budżet na 2018 r. został już zatwierdzony. Prosi                    

o odpowiedz czy Wójt ma już osobę, która dawałaby gwarancję radnym, że budżet ten będzie 

realizowany bez żadnych zachwiań.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Poinformował, że wraz z Panią Skarbnik żyją tym tematem już od dwóch lat, kiedy Pani 

Skarbnik powiedziała, że jak tylko nabędzie prawa emerytalne to odchodzi. Wtedy jeszcze nie 

było podania, rozmowy, natomiast w momencie złożenia podania o przejście na emeryturę  

z dniem 31 marca 2018 r. Wójt pytał Panią Skarbnik czy jest to definitywne i odpowiedź jaką 

uzyskał brzmiała: tak. W związku z tym Wójt rozegrał sprawę trzytorowo.  Po pierwsze jest 

ogłoszony konkurs na stanowisko skarbnika. Czas składania ofert upływa 12 lutego 2018r. 

Fragment ogłoszenia ukazał się w RTI.  Drugim rozwiązaniem jest branie pod uwagę osoby 

Edyty Bania, a trzecia opcja  jest taka, żeby Pani Skarbnik albo Edyta Bania, które wyraziły  

zgodę na to, że powoli wprowadzą nową osobę.  

Skarbnik Gminy Marciszów Krystyna Magda 

Sprostowała wypowiedź Pana Wójta, że jeżeli to będzie osoba, która będzie miała jakąś 

orientację w finansach publicznych, bo rachunkowość budżetowa jest specyficzna, to takiej 

osobie pomoże i wprowadzi, ale jeśli to będzie osoba, która nie będzie miała pojęcia                

o rachunkowości budżetowej, o finansach publicznych to mija się to z celem.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 
uzupełnił jeszcze jedną, bardzo ważną rzecz, że Skarbnik wraz z Wójtem będą członkami 

komisji konkursowej, inaczej Wójt sobie tego nie wyobraża. Po to chcą zrobić przegląd, 

ażeby wybrać najlepszego kandydata.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk  

Poinformowała, że wpłynął do Rady wniosek Pani Skarbnik o przejście na emeryturę, ale 

sama jest pełna obaw, ponieważ uważa, że jest to stanowisko bardzo ważne i odpowiedzialne. 

Wyobraża sobie, że taki kandydat, który miałby przejąć stanowisko skarbnika powinien tam 

już siedzieć obok i zapoznawać się z całą procedurą i być wdrażanym. Na innych 

stanowiskach tak się dzieje, że jest osoba, która się przyucza i wtedy bardzo płynnie  

to przechodzi. Powiedziała też wprost, że nie wyraża zgody w tym momencie na odwołanie 

Skarbnika, ponieważ uważa, że stanowiłoby to zagrożenie dla budżetu Gminy.  

Radny Adam Ryżowski 

Wyjaśnił, że radnym chodzi o sposób, w jaki to zostało zrobione. Przychylił się do zdania 

Przewodniczącej Rady Gminy i uważa, że po to są wskazane pewne etaty w Urzędzie Gminy, 

gdzie pracownik jest powołany, gdzie te stanowiska są kluczowe i bardzo ważne dla całego 

systemu funkcjonowania. Dlatego powinno to następować w sposób, jak najbardziej łagodny.  

Skarbnik Gminy Marciszów Krystyna Magda 

przypomniała, że już na jesień mówiła, że chce odejść najpóźniej 30 czerwca 2018r.,  

Nic się w ten czas też nie robiło, wielokrotnie przypominała, przed projektami budżetu,  

że już powinna być osoba, która powinna w to wchodzić, przyuczać się. W takim układzie, 

jaki mamy teraz to czy to będzie 30 marca czy 30 czerwca to Państwo też powiedzą,  

że to nie jest ta pora. Uznała, że w końcu i tak musi odejść, woli kogoś przyuczać,  

tak jak mówiła wcześniej, bo nie ma woli tutaj, żeby ktoś był i się uczył, bo według niej już 

od października ktoś powinien być i uczyć się przy projekcie budżetu.  

Gdy sama obejmowała stanowisko skarbnika, ówczesny skarbnik rzuciła na sesji,  

że odchodzi i też została rzucona na szerokie wody.   

Radny Adam Ryżowski 

Poinformował, że w pewnym momencie poprzednia skarbnik wypowiedziała się na temat 

osoby Pani Krystyny Magda i o to radnym chodzi, żeby posiąść tę wiedzę, i to daje 

gwarancję. 

Skarbnik Gminy Marciszów Krystyna Magda 

Powiedziała, że to rozumie, ale sama nie może się wypowiedzieć na temat jakiejś osoby.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu:  

„za” – 5 głosów / radny E. Orzechowski, radny M. Dzik, radna C. Olejniczak,    

radny D. Chęciński, radny P. Gwóźdź, 

„przeciw” – 8 głosów / radna J. Adamczyk, radny M. Wolak, radny W. Wróblewski,  

radny J. Polański, radna D. Wojtas, radny A. Mitczak, radny K. Nowakowski,  

radny A. Ryżowski,/, 

„wstrzymuje się” – 1 głos / radna M. Suhak – Ogłaza/.  

nie przyjęła projektu uchwały.  

 

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Zwrócił się do wszystkich zgromadzonych z informacją, że od 1 stycznia 2018r. biegnie okres 

wypowiedzenia, kończy się 31 marca 2018r., ponieważ Pani Skarbnik jest również 

kierownikiem referatu z dniem 31 marca 2018r. przestanie być pracownikiem, aczkolwiek  

z uchwałą o nieodwołaniu z funkcji Skarbnika.  

Pani Skarbnik jasno powiedziała, że nie chce pracować i powiedziała to zarówno Wójtowi, 

jak i radnym,  natomiast chce pomagać i pracować przy wprowadzeniu. Skierował swoje 

słowa do radnych, że zrobili taką przysługę, że ktoś nie chce, a oni przymuszają. Dla Wójta 
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sytuacja jest dosyć czytelna, będzie musiał powierzyć komuś obowiązki skarbnika. Uważa, że 

radni nie wzięli tego pod uwagę, że Pani Skarbnik jest też kierownikiem referatu i sama 

Skarbnik o tym mówiła, ale radni nie chcieli słuchać. Jest zdania, że w tej sytuacji radni 

popełnili błąd, bo Pani Skarbnik już 2 lata temu zapowiedziała, że ma tak wszystkiego dosyć,  

tych wszystkich zmian, że jak tylko nabierze praw emerytalnych to odejdzie na emeryturę,  

co też zrobiła.  

Podkreślił na koniec, że dynamika życia jest, jaka jest, szczególnie teraz, wielu ludzi odeszło 

na emeryturę, wielu już w ogóle odeszło, bo takie jest życie i trochę  to jest skomplikowane, 

nie mniej jednak Wójt będzie musiał sobie poradzić, bo przede wszystkim to on jest 

odpowiedzialny. 

Radny Adam Ryżowski 

Ustosunkował się do wypowiedzi Wójta Gminy Marciszów. Jest mu bardzo przykro, że Wójt 

ocenia radnych, że głosując przeciwko odwołaniu Pani Skarbnik popełnili błąd.  

Uważa, że do oceny są inne osoby i prosiłby, aby w takich sytuacjach nie używać podobnych 

słów, bo w tym wypadku są one nie na miejscu. Zwrócił uwagę, że sam próbował 

sygnalizować dlaczego może tak głosować, nie po to, ażeby utrudniać Pani Skarbnik przejście 

na emeryturę tylko nad stylem załatwienia sprawy i prosi, aby pod tym kątem patrzeć. Dla 

radnego jest to za szybko, bez jakiejkolwiek gwarancji. Stwierdza, że dopiero dzisiaj na sesji 

się dowiedział, że Pani Skarbnik będzie szkolić, że wyraziła zgodę na szkolenie. Zastanawia 

się dlaczego wcześniej nie został poinformowany, że taka możliwość jest, że będzie to w taki 

sposób przeprowadzone. Głosował w taki sposób uważając, że nie ma gwarancji, nie znając 

następcy,  że budżet, który został uchwalony, a za który również poniekąd radny ponosi 

odpowiedzialność będzie zrealizowany tak, jak było to zamierzone z obecną Panią Skarbnik.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Zwrócił się do wszystkich tłumacząc, że nie ocenia prawa do głosowania i powiedział 

wyraźnie, że 31 marca 2018 r. skończy się termin wypowiedzenia złożonego z własnej  

i nieprzymuszonej woli. Wszystko odbywa się zgodnie z majestatem prawa. Jeszcze  

raz podkreślił, że już 2 lata temu Pani Skarbnik zapowiedziała, że odejdzie z chwilą nabycia 

praw do emerytury i to zrobiła. Ponadto wytłumaczył, że to Wójt odpowiada w głównej 

mierze za budżet i dyscyplinarnie i karnie i poprosił, aby mu tej odpowiedzialności nie 

zabierać. Przypomniał, że są pewne czynności prawne i one nastąpiły, tj. wielokrotne 

mówienie Pani Skarbnik o odejściu i działanie trzytorowe, a budżet jest już przyjęty i to, że 

Pani Skarbnik odchodzi nie oznacza, że przez to budżet ma być zawalony. Jest zdania, że 

nigdy nie jest tak, że nie ma ludzi niezastąpionych. Pani Skarbnik to przemyślała bardzo 

mocno i to zostało dzisiaj powiedziane, natomiast nie rozumie kiedy miał powiedzieć radnym 

o tym, że działa trzytorowo. Na komisjach przekazał takie informacje.  

Radny Piotr Gwóźdź 

Z tego, co wie to była decyzja Pani Krysi, że chciała odejść 31 marca 2018r. Chciałby 

wiedzieć, jak to będzie wyglądać od strony prawnej, czy radni głosując przeciw uchwaleniu 

projektu o odwołaniu Skarbnika nie blokują Pani Skarbnik przejścia na emeryturę. 

Krystyna Magda- Skarbnik Gminy Marciszów 

Przypomniała, że jest sesja w lutym, marcu i uchwała może zostać podjęta, nawet na sesji 

marcowej, gdzie radni muszą już powołać Skarbnika. Zgodnie z przepisami skarbnik nie musi 

nawet składać wypowiedzenia 3- miesięcznego. Rozwiązaniem umowy dla Skarbnika jest 

uchwała rady na wniosek Wójta. Na Skarbnika nie musi być też konkurs, robi się go,  

żeby mieć rozeznanie, ale może to być bezpośrednio osoba przedstawiona przez Wójta na to 

stanowisko. Skarbnik Krystyna Magda ma nadzieję, że w lutym radni pozytywnie zagłosują 

za podjęciem uchwały.  

Innych uwag i pytań nie zgłoszono.  
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O godzinie 12.10 salę narad opuścił radny Edmund Orzechowski.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie. 

 

Ad. 11.   

Interpelacje i zapytania radnych.   

Nie wystąpiły. 

 

Ad.12.  

Sprawy różne.  

 

Radny Władysław Wróblewski 

Zwrócił się do Wójta z prośbą o kruszywo, żeby nasypać je przy przystanku w Domanowie  

w kierunku Bolkowa, aby bardziej wyrównać teren, żeby dzieci mogły bezpiecznie wysiadać  

z autobusu, ponieważ jest naprawdę wąsko przy drodze krajowej.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Powiedział, że pamięta o tej sprawie.  

Radny Adam Ryżowski 

Ponieważ jest na etapie wojny z Pocztą Polską prosi Wójta, aby z Urzędu Gminy wyszło 

pismo do tej instytucji, żeby sobie przypomnieli, że skrzynki pocztowe stoją w pionie na tych 

słupkach, a nie w poziomie. Dziwi się, że listonosze tego nie zgłaszają. 

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Zapewnił, że takie pismo zostanie wysłane.  

Radny Dawid Chęciński 

Poinformował, że koło TBS znowu zrobiła się wyrwa i prosi, aby ją doraźnie zabezpieczyć.  

Zastępca Wójta Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Poinformował, że takie naprawy wykonywane są na bieżąco.   

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

- zapoznała radnych z korespondencją, jaka wpłynęła do Biura Rady od stowarzyszenia 

,,Świdna” w sprawie dofinansowania (pismo stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

- korzystając z okazji podziękowała Pani Skarbnik i Urzędowi za organizację zajęć podczas 

ferii zimowych i przekazane środki. Uznała, że film pt. ,,Cudowny chłopiec”, na który dzieci 

pojechały do kina powinien być lekturą obowiązkową, dzieci były bardzo zachwycone.  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady 

Zaproponował, aby po zakończonej sesji sołtysi zostali na sali narad, aby porozmawiać  

o organizacji Dnia Dziecka. 

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

zaproponował, aby sołtysi zajęli się również kwestią dożynek.  

 

Ad.13. 

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy o godzinie 

12.30 dokonała jej zamknięcia. 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Jadwiga Adamczyk 
Insp. ds. Rady Gminy  

i przygotowywania wniosków unijnych 


